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Vraag en beantwoording wel/niet op de site bestuur.gooisemeren.nl (doorhalen wat niet van toepassing is)*. 

 

Naam en fractie: Reinier van der Hulst, PvdA 

Datum indiening: 3 oktober 2023 

Datum antwoord: 9 oktober 2023 

Onderwerp: Cijfers en percentages huishoudelijke hulp vanuit WMO 

 
Inleiding 
Tijdens de beeldvormende raad over het Tweede Voortgangsverslag stelde ik de vraag naar cijfers achter de gestegen WMO-
kosten en het percentage daarvan wat naar huishoudelijke hulp gaat. Op verzoek van de portefeuillehouder dien ik deze 
vragen alsnog schriftelijk in. 
 
Vraag  
Bij een nadere toelichting bleek dat de WMO onder te verdelen is in grofweg drie ‘soorten’: complexe zorg, huishoudelijke 
hulp en complexe zorg met huishoudelijke hulp. 
 

1. Klopt deze onderverdeling? 
De onderverdeling van de wmo voorzieningen is als volgt  

- Huishoudelijke hulp 
- Begeleiding en verzorging 
- Vervoer (o.a. Wmo taxi) 
- Rolstoelen  
- Begeleiding dagbesteding 
- Materieel maatwerk (o.a. woningaanpassingen) 
 
2. Wat zijn de percentages per ‘soort’ ondersteuning binnen Gooise Meren?  

En wat zijn de totale aantallen per ‘soort’ ondersteuning? 
 
Antwoord 

Onderverdeling maatwerk:  

                                        
Bestedingen jan t/m 

september ’23:   

                            
Huidige aantal 

klanten:  

Huishoudelijke hulp   €    2.556.000  42%  1373 62% 

Begeleiding en verzorging   €    1.582.000  26%  608 27% 

Vervoer (o.a. Wmo taxi)   €    1.270.000  21%  54 2% 

Rolstoelen   €       350.000  6%  84 4% 

Begeleiding dagbesteding   €       268.000  4%  43 2% 
Materieel maatwerk (o.a. 
woningaanpassingen)   €               917  0%  64 3% 

       

Totaal   €    6.026.917  100%   2226 100% 

 
3. Wat zijn de kosten die aan deze hulp verbonden zijn, per soort? 

Antwoord 
Zie bovenstaande tabel. 

 
4. Zijn er, op basis van deze aantallen, trends zichtbaar in de kosten/percentages per ‘soort’ over de afgelopen jaren? Zo 

ja, welke? 
Antwoord 
Wij zien geen duidelijke trends. Met het invoeren van het abonnementstarief in 2019 was er een zichtbare toename in het 
aantal aanvragen. Dit is nu gestabiliseerd. 

 
5. Sinds enkele jaren voert de gemeente ‘ontmoedigingsgesprekken’ bij een aanvraag voor huishoudelijke hulp. 

Hebben deze gesprekken effect en zijn deze effecten terug te zien in de cijfers? 
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Antwoord 
Er is geen sprake van ontmoedigingsbeleid. Er wordt wel geprobeerd mensen te motiveren om hun ondersteuning bij het 
huishouden in eigen netwerk of particulier op te lossen. Er is in het verleden onderzoek gedaan of op basis van inkomen  
(inkomenstoets) ontmoedigd zou kunnen worden maar dit is juridisch niet mogelijk. 
 
--- 
 


